

Uppsala, 11 May 2021

Dear participants of the Conference Beyond Crisis and Insecurity.

<https://mansaconference2020.home.blog/>

We have entered the final run-up phase of the Uppsala Conference.

1. Currently, we are busy transforming the conference programme into a webinar schedule. We will be able to share a draft programme the coming days. Once this is published, please check if everything is correct with your panel/paper:
<https://mansaconference2020.home.blog/conference-schedule/>
2. Given the webinar-format we have decided to reduce panels to 90 minutes, which means that paper presenters will have 12 min (and in any case no more than 15 min) for their paper and all discussion will take place after the presentations of all papers. Thank you in advance for your understanding; the webinar mode requires these adjustments to make the experience pleasant and rewarding for all (presenters, chairs, participants, general audience).
3. Each day will have three slots (European Summer Time):
14.00-15.30 Plenary
15.30-16.00 Break
16.00-17.30 Parallel sessions
17.30-18.00 Break
18.30-19.30 Parallel sessions
4. Conference opening etc. is scheduled on Wednesday 16 June 14.00-15.30.
5. On Thursday evening 17 June, we will have one panel 20.00-21.30, because the panel has participants who will attend both Australia and the USA.
6. The conference will last Wednesday 16 June through Saturday 19 June 2021. Please note that the initially planned Sunday time-slots are cancelled.
7. No MANSA business meeting is scheduled during the conference. Instead, a MANSA business meeting will be scheduled after – and independently of – the conference.
8. Active participation in the conference will require no fees whatsoever, but you will be required to register. Information about this will be communicated next week. However, all presenters without any exception must settle MANSA membership to appear in the final programme. For payment instructions, look here: <http://mandestudies.org/membership-2015/>

We look forward to meet you – even if it is virtually – in Uppsala!

Cordially

The Conference Organization Committee

Uppsala, le 11 mai 2021

Chers participants du Colloque Au-delà des crises et des insécurités.

<https://mansaconference2020.home.blog/>

Nous sommes entrés dans la phase finale de l'organisation du colloque d'Uppsala.

1. Actuellement, nous sommes en train de transformer le programme du colloque MANSA à un schéma sous forme de webinaire. Nous allons publier et partager le programme les jours à venir. Une fois publié, nous vous prions de contrôler que tout est correct avec votre communication/panel : <https://mansaconference2020.home.blog/conference-schedule/>
2. A cause du format webinaire, nous avons décidé de réduire les tous les panels à 90 minutes, ce qui veut dire que chaque communicateur aura 12 min pour la présentation et que toute la discussion aura lieu après la présentation de toutes les communications. Merci d'avance pour votre compréhension; le mode webinaire demande des ajustements pour que l'expérience soit agréable et encourageante pour tous (communicateurs, présidents de séance, participants, assistance générale).
3. Chaque journée aura trois sessions (Temps d'été européen, TU+2) :
14.00-15.30 Session plénière
15.30-16.00 Pause
16.00-17.30 Sessions parallèles
17.30-18.00 Pause
18.30-19.30 Sessions parallèles
4. L'ouverture du colloque est prévue pour mercredi le 16 juin à 14.00-15.30. Aussi, jeudi soir le 17 juin, nous allons avoir une session plénière à 20.00-21.30, car ce panel a des participants de l'Australie et des Etats-Unis d'Amérique.
5. Le colloque durera de mercredi le 16 juin à samedi le 19 juin. Veuillez bien noter que le programme de dimanche le 20 juin initialement prévu a été annulé.
6. Nous n'avons pas plus programmé de l'assemblée générale de la MANSA pendant le colloque. Par contre, une assemblée générale sera organisée bien après – et indépendamment – du colloque.
7. La participation active au colloque ne demande aucun frais d'enregistrement, mais vous devrez vous enregistrer. Plus de l'info dans ce sens suivra la semaine prochaine. Par contre, tous les communicateurs sans exception doivent être membre de la MANSA et être à jour de leur cotisation annuelle. Pour les instructions de paiement, consultez : <http://mandestudies.org/membership-2015/>

Nous sommes pressés de vous voir – même si c'est virtuellement – à Uppsala !

Cordialement,

Le comité d'organisation